
Beste CDA leden. 

Op 2 september ben ik op uitnodiging van twee ondernemers in Santpoort op werkbezoek geweest 

bij Hofstede de Kruidberg aan de Duin en Kruidbergerweg waar ook de ondernemer van Boerderij 

Westerhoeve van de Midden Duin en Daalseweg aanwezig was. Daarbij waren ook een 

vertegenwoordigen van de LGV, PS en CU aanwezig.  

Aanleiding was dat zij zijn overvallen, althans zo hebben zij dit ervaren, via een zoom meeting door 

een vertegenwoordiger van de provincie Noord Holland die met hen een rapport wilde bespreken 

over de Binnenduinrand het NNN rapport. 

Het kwam er in het kort op neer dat zij hun bedrijf wel konden stoppen gezien de regels die daar aan 

ten grondslag liggen. De vraag was of zij daar hun medewerking aan willen verlenen. De vraag is hem 

beantwoorden; nee natuurlijk. Volgens de vertegenwoordiger van de Provincie was dat geen 

probleem want dan zouden ze gaan onteigenen. Binnen 15 minuten werd hen dat medegedeeld.  

Hebben dit verhaal met stomme verbazing aangehoord natuurlijk. We snappen best wel dat er 

maatregelingen genomen  moeten worden om de totale stikstof problematiek aan te pakken. Maar 

op deze wijze kan dat in onze ogen natuurlijk niet.  

Ons advies was ga je verenigingen met alle betrokken ondernemers in deze regio. Samen sta je veel 

sterker.  

Wij hebben dit aangekaart bij onze wethouder en wilde hier schriftelijk vragen over gaan stellen. Die 

vraag hebben we tevoren mondeling aangekondigd. De wethouder vond schriftelijke vragen niet 

nodig hij heeft ons een collegebericht toegezegd. Die hebben we 2 weken later ook ontvangen.  

Die snapt het ongenoegen van de ondernemers maar zegt er wel gelijk bij. Daar gaan wij niet over als 

gemeente. Het is aan de provincie. Wij vinden als Raad dat wij er wel over gaan het zijn immers onze 

ondernemers die de dupe worden.  

Heb onmiddellijk contact gezocht met de CDA fractie provincie Noord Holland. Die hebben meteen 

hun medewerking toegezegd. Dit dossier loopt al heel lang en er is steeds afgesproken dat dit alleen 

op vrijwillige basis wordt ingezet met de bedrijven in de Regio Kennemerland Zuid.  

Andre Burger van CDA Bloemendaal heeft eveneens contact gezocht met het CDA van de Provincie 

voor hun ondernemers op te komen. Ook daar was de reactie van de verantwoordelijk wethouder; 

daar gaan we niet over. Zelfde reactie!! hoe zo!! het zijn wel onze ondernemers.  

4 grote ondernemers in het gebied hebben een uitnodiging gestuurd naar alle leden van de Provincie 

Noord Holland om op werkbezoek te komen. Helaas hebben daar alleen leden van de oppositie 

gebruikt gemaakt. Blijkbaar vonden ze het niet nodig om in gesprek te gaan met de ondernemers.  

Dat heeft plaatsgevonden afgelopen vrijdag 22 november en heb de middag mee mogen maken en 

aan te horen wat voor bedrijven het zijn hoeveel werknemers daarbij zijn betrokken maar vooral ook 

dat zij een toegevoegde waarde hebben aan dit mooie gebied. Alleen al de manage van Hofstede de 

Kruidberg bedienen meer dan honderd Ruiters met de daar gestalde paarden. Die kunnen nergens 

anders terecht in Velsen. Er is al een wachtlijst van meer dan 30. Boerderij Westerhoeve met meer 

dan 50 stuks melkvee, wat varkens, kippen en schapen. Sinds vorig jaar al zijn lokaal geproduceerde 

producten vanuit de boerderij winkel verkoopt wat een enorm succes is. Kopers mogen verder vrij in 

alle stallen kijken wat vooral voor kinderen een waar feestje is.  



Eeuwig zonde als dit alles zou moeten verdwijnen. Wij zullen ons als CDA volledig inzetten om dit te 

voorkomen.  

Afgelopen maandag is het dossier behandeld in een Sessie in de Staten van Noord Holland. Ruim 70 

bezoekers kwamen de insprekers 7 stuks een hart onder de riem steken.  Ik was aanwezig en heb alle 

insprekers aangehoord en de bijdrage van alle Fracties. In bijlage een mail van de heer Rutte van 

Hofstede de Kruidberg. 

Zie ook bijlage van de IJmuider Courant 

https://gemeente-velsen.email-

provider.nl/link/9iljorwp9z/cqa2ygoioh/brboiq0wta/wzkkfiatfo/ptj1bd46wv 

 

Op 4 november is er een zoom meeting met Wethouder Dinjens  en de Stichting Santpoort. 

Raadsleden kunnen ook inloggen om aan het gesprek deel te nemen.  Ga dat zelf ook zeker doen. 

Voor her vervolg zullen wij u op de hoogte houden 

Cees Sintenie 

Raadslid CDA Velsen 

 

 

 


